
Oldermandens beretning til generalforsamlingen den 30 maj 2015 

 

Det har været et godt år. Der har været en rar og hyggelig stemning i bylaugets bestyrelse. 

 

Aktiviteter igennem året: 

 

Sankt Hans bål:  

I år skal der igen være Sankt Hans bål, på Bettina og Jan`s mark, TAK for det. 

Det skal indskærpes at før der kører grene til bålet skal der indhentes tilladelse hos Bettina og Jan. 

 

Fugleskydning:  

Det var Heidi der afleveret hat, jakke og skråbånd  til Steffen, der blev fuglekonge. 

Heidi blev hentet på tandem, og efter en lille omvej kørt til bylaugshuset. 

Et meget hyggeligt arrangement, ca. 20 deltager. 

Traditionen tro stod den nye fuglekonge med kaffe og en lille en næste morgen kl. 8.00,men ikke 

ved busstoppestedet som det plejer, det var flyttet til hjemmeadressen. 

Det er et arrangement der er på sammenskuds basis, tak til de der lavet mad.  

Fugleskydning i år bliver afholdt i juni, der bliver delt tilmelding ud. 

 

Sommerfest: 

Det var en dejlig aften med mad, revy, musik og dans, hvor ca. 130 deltog. 

Tak til revyholdet inkl. Scenearbejdere. 

Tak til alle dem der gav en hånd med. 

Uden denne velvillighed er det ikke muligt at afholde sådant et arrangement. 

Og selvfølgelig en stor tak til Annelise og Jørgen for at vi må låne deres lade uden den ville festen 

ikke være den samme. 

Igen i år bliver der sommerfest lørdag d. 8 august i laden hos Annelise og Jørgen. 

Der vil blive billetsalg som de tidligere år. 

 

Loppemarked: 
En rigtig hyggelig dag hvor der var blevet plads til ca. 80 boder. 

Bylauget står for pølseboden og øl, vand, kaffe, kage boden 

Godt vejr og godt besøgt. 

Tak til Merethe og alle andre der hjælper til. 

Loppemarked i år er tilbage den første søndag i september, d 6 september. 

 

Fælles spisning: 

Er nu 6 gange om året, og vi har haft 2 gange øl og mad i samarbejde med Hornbeer. 

Der er mellem 30 og 60 deltager. 

Der blev lavet rigtig god mad og rigeligt af den. 

Tak til alle der deltog med madlavning og oprydning.  

 

Banko:  

Hyggeligt som sædvanligt. 

Fuldt hus. 

Der er banko igen i år, i november. 

 

Børne banko: 

Blev taget op igen, alle der var der hygget sig, og der var masser af præmier.  

 

Julefrokost: 
Det var en utrolig hyggelig og rar frokost.  

På sammenskudbasis. 

Masser af mad og masser af snaps, godt humør ca. 40 deltager. 

 

 

 



Filmaften: 
Det blev til 2 stk. Der blev vist, ”The Budapest Hotel” og ”100 fods rejsen”, hos oldermanden, tak 

for lån af stuen. 

En rigtig hyggelig aften. 

Ca. 15 deltagere. 

Vil blive gentaget til vinter. 

 

 

Fælles for alle arrangementerne er at det har været meget hyggeligt. 

Det mener jeg også at de skal være. 

 

 

 

 

 

Gadekær: 
Endnu en gang en tak til Jørdis og Bjarne for det store arbejde de udfører. 

Vi har søgt og fået penge, af Lejer kommune, pulje for forskønnelse af landsbymiljø,  til 

oprensning, borde bænke og en info tavle, i alt 100.000.- der er taget prøver af slammet, og der er 

ikke fundet nogle former for forurening, så nu skal arbejdet bare sættes i gang.  

Der er indhentet tilbud fra Harald Thorsen.  

 

Vejudvalget: 

Efter at vejudvalget har ligget stille det sidste år, har bestyrelsen besluttet at vejudvalget det næste 

år skal prøve påvirke Lejre kommune til lave flere fartnedsættende foranstaltninger.  

 

Den gamle skole:   

Bestyrelsen er dialog med Lejre kommune via. Udvalget for kultur og fritid, om at etablere et 

borgerhus/kulturhus i den gamle skole. 

 

Legeplads: 

Legepladsen har været i stærkt forfald det sidste år, derfor har bestyrelsen kontakte Lejre kommune, 

fordi det er en kommunal legeplads, ved mødet med Lejre kommune, der foregik på lejepladsen 

blev det besluttet at fjerne det meste af legepladsen pga. sikkerhed, der blev talt om flere måder at 

genetablere legepladsen. 

Vi er fortsat i dialog med Lejre kommune om genetablering af legepladsen. 

 

 

 

Tak til bestyrelsen for godt og hyggeligt samarbejde i det forløbne år. 

Tak for den store opbakning til tilslutning fra byens borger. 


